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Min 1 – 24 nog niet uitgewerkt 

 
Het oorspronkelijke veld is zichtbaar 
0:24:54  

De wereld staat op zeer grote omschakelcircuits, eigenlijk ontcircuien en 
daar zijn we echt allemaal bij nodig.  

En zodanig mogen we ook s'morgens dat bed uitstappen, pak jezelf bij het hart. 
Trek jezelf overeind, loop, wandel dans, weet waar het over gaat.  

 
Richt je niet op mij, richt je niet op de onderwerpen van mij, maar richt je op jezelf, 

op je eigen levensveld, je eigen frequentie en dan ontmoeten we elkaar op echt. 

Dat is echt wat er nodig is. Nou dat weten we allemaal en hoe kan dat dat dan dat 
wij dat hier niet doen. En ik heb het niet per se over jou en het is ook geen kritiek, 

maar het is een gezamenlijk onderzoek, om oorspronkelijk bewustzijn, wie we echt 
werkelijk zijn, wezens van leven, de verbinding leggen met elkaar …  

 
Hoe dat kan dat met alle betekenissen die we daaraan gaan geven, hoe dat 

dan toch kan gebeuren. Het zijn grote vraagstukken. Het heeft te maken 
met allemaal dingen die door ons heen fluisteren en dit is de tijd waarin 

dat opgeruimd wordt. Het klopt dus ook om hier met elkaar over te 
spreken.  

 
Ik zit hier dus ook gewoon als Martijn en jij zit hier gewoon als wie jij bent, maar 

dat zijn we niet.  
 

Dus het is een oproep aan ons allemaal, dat dit het veld door gaat. Ik kan 

niet functioneren als er geen focus is vanuit het hart. En ik functioneer wel 
alleen, maar ik wil jou graag ontmoeten en daar is deze dag voor. En 

iedereen die jij kent en die in jouw netwerk van bewustzijn zit, die wil ik 
ook graag ontmoeten. Ik wil mijn boodschappen meegeven aan jou, zodat 

jij ze door kunt geven naar waar jij voelt ze naar toe te moeten brengen. 
Ik wil heel graag naar wie ik ben, jouw boodschappen ontvangen, wie jij 

bent en wat jij de wereld in wilt brengen, ik wil het aan mijn netwerk en 
naar mijn bewustzijnsachtergrond meegeven en ook de mensen en 

anderen daarover informeren. Dat kan niet als ik door jou heen ga praten, 
of als ik hard schreeuwend of heel hard praten hier binnenkom. Dus, 

welkom! Ik vind het fantastisch wat we hier met elkaar doen. Het is een 
hele heugelijke dag, omdat wij in staat zijn om tot de kern te komen. En je 

merkt ook dat daar wat voor nodig is.  
 

Ik ben ook door het verkeer hier naartoe gereden en ik hoef niet per se het gedrag 

van het verkeer te zijn. En ik zeg het allemaal niet omdat ik goed ben, ik ben 
gewoon helemaal normaal en ik zeg het ook niet omdat jij het nodig hebt om dit 

allemaal te horen. Maar het is gewoon wat het is, gewoon openzetten. 
Fijn dat je er bent, ik ben heel dankbaar dat je er bent en ook echt in deze wereld. 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 2 van 16                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

En het gaat niet over mijn dankbaarheid, wat als ik er niet ben, ben jij er toch wel 
en dan is die dankbaarheid voor jou er ook. Het is niet gelinkt aan mij, maar ik 

spreek vanuit wie ik ben, dat ik het heel erg fijn vindt dat jij er bent en dat het een 
grote gift is dat jij in deze wereld, in deze tijd juist nu, er bent.  

 
Dat je je bewust bent, van wat voor enorme grote tijd dit is. Eigenlijk heel 

normaal dat het zo groot is, maar vanuit het oude frequentieveld, waar de 
mensheid ui vandaan komt, is dit een enorm grote tijd.  

 
En dat vraagt aandacht en mag je ook voelen in jezelf, dat het een gift is, jezelf 

bewust te zijn, maar ook een gift is voor de realiteit waarin je navigeert, waarin je 
beweegt. Waar je leven in die werkelijkheid in komt brengen. Puur door jezelf te 

zijn. En dat gaat niet met allemaal kennis gepaard, het is heel goed om dingen te 
weten, om verbanden te kunnen zien, maar het gaat niet om het weten. Het gaat 

om het allesomvattende en het alles vullende en ver daarbuiten. Daarvoor komen 

we bij elkaar om over deze onderwerpen te spreken, maar ook om onze doorgang, 
die er al is, om die ook zichtbaar te maken. Want we zijn natuurlijk door een pad 

heengegaan en aan het gaan, als mensheid … en er zijn hele grote dingen aan de 
gang, waardoor de wereld compleet gaat veranderen. En dat is de verandering die 

jij al helemaal in jezelf draagt. Dat is wat je nu, op dit moment, als je je oor te 
luister legt, als je kunt rondkijken en door de wereld heen kijkt, dan zie je dat er 

hele grote dingen al aan de gang zijn, al gestart zijn, maar dat die mogelijk 
geprobeerd worden achter de schermen te houden.  

 
Dat is echt enorm!  

Dus we zitten al in die enorme verandering, het ia alleen de vraag, waar zit 
jij met jou bewustzijn ... kun je zien? Ben je erin, ben je je ervan bewust? 

Is de informatie al tot je gekomen, of ben jezelf druk bezig op jouw 
manier, dat de informatie, het bewustzijn, de veranderingen, nog in een 

soort wachtrij staan te wachten tot dat je je stootblok verwijdert. 

 
0:30:55  

 
 

Ja, ik zei het al, mijn naam is Martijn, ik ben hier op deze wereld net als jij en dit is 
dan de fysieke uitleg. Ik ben hier niet vanuit de aarde, ik ben hier vanuit een 

andere locatie. Ik werk mee, net als jij – en ik probeer dat allemaal met woorden 
bij elkaar te brengen, wat het toch niet echt werkt, maar ik doe het wel –  we 

proberen met elkaar, het veld open te zetten, voor oorspronkelijke frequentie, via 
ons bewustzijn, door ons bewustzijn, het is ons bewustzijn. Daardoor reageert deze 

realiteit op een manier, waardoor er – en dat is verbonden aan wie ik ben – contact 
ontstaat met andere oorspronkelijke, grote, mooie, liefdevolle, warme mensen. 

Geen buitenaardsen, dat dat ook buitenaardsen worden genoemd is ook mooi, die 
komen ook, die zijn er ook.  

 
Omdat bewust te worden dat je dat oorspronkelijke bewustzijn bent, niet 

hebt, maar bent … moet je dus van heel veel dingen afscheid nemen.  

Dingen die niet bij je horen, dingen die best wel heel eigen kunnen voelen, 
maar toch eigenlijk niet echt zijn. En als je over deze onderwerpen 
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binnenkomt met elkaar, in grote raadsvergaderingen, bijeenkomsten en je 
gaat dus met elkaar allemaal praten … dan gebeuren er dingen die niet 

congruent zijn met de grote viering en het enorme grote, warme ontzag, 
wat je met elkaar hebt, in liefde, voor de samenkomst op zich, maar ook 

dus voor het openen in het veld.  
 

Het veld veranderen en uiteindelijk kan er contact plaatsvinden.  
 

Dat is wie ik ben, ik ben in deze wereld, samen dus met jou en heel veel 
andere mensen op de aarde bezig, om zichtbaar te maken wat er moet 

gebeuren, te gebeuren is, om deze ambassade, deze werkelijkheid hier van 
oorsprong, weer in haar eigen vibratieveld terug te brengen.  

 
En dat kan dus niet van buitenaf, maar er is van buitenaf wel heel veel ook bezig en 

aan handreikingen en hartereikingen om hier ook mee te communiceren. Je kunt 

een heel mooi radioprogramma gaan maken en met enorm krachtige zenders kun 
je dat gaan uitzenden, maar als niemand een radio heeft, wordt het ook niet 

gehoord. Snap je? En dat is niet zomaar iets. Dat is afstemming. Dat zijn grote 
kosmische boodschappen die ook naar ons toe gezet zijn, de gebeurtenissen die er 

zijn, maar het is nog door een flink aantal mensen niet echt ontvangen, omdat ze 
nog niet in hun eigen ontvangst zitten. Dus als door voor nodig is dat ik mij 

terugtrek, doe ik dat. Want ik ben niet belangrijk. En het is nog steeds een 
feestdag! 

 
Vraag: Wat bedoel je met ontvangst, ontvangst voor je eigen frequentie? Want jij 

weet veel meer dan wat ik weet. Jij hebt overleg met allerlei topmensen, ook 
geheime organisaties, jij weet wat er nu gaande is. Ik zit daarmee te worstelen. Ik 

merk dat het me ook bezighoudt, wat is er nog meer nodig om daadwerkelijke ook 
onze, mijn frequentie in deze wereld te zetten. 

Martijn: Wat er nodig is, is om te zien wat er niet nodig is …  

Wat er niet nodig is, dus dingen die we doen, die gewoon niet nodig zijn en dat 
vraagt gewoon puurheid, let op hè, hier kun je elkaar dus op bekritiseren en daar 

krijg je dus oorlogen van.  
Dat moeten we dus niet doen, we moeten dus puur naar onszelf kijken.  

We moeten het openleggen, dat wat we doen, of het dat is waar het over gaat. 
Door dingen te zien, door je bewust te zijn, van wat het niet is en dat kan alleen als 

je afgestemd bent op jezelf, in jezelf, dan zie je wat er kan stoppen. Het stopt … en 
er komt ruimte. Bewustzijn kan zich alleen vrij bewegen als die ruimte ook wordt 

gemaakt. Maar als je vol zit met informatie die én belangrijk is, maar niet primair 
moet zijn …  primair ben jij. Dus jij komt hierbinnen, je stapt uit je auto of van je 

fiets en je stapt hierbinnen, niet omdat het een leuke dag is, want dat gaan we nog 
beleven, maar je stapt hierbinnen, omdat je jezelf komt inbrengen. Dat is waarom 

je hier vandaag binnenstapt. En dat zijn woorden die een bepaalde vorm kunnen 
zijn, maar weg die vorm en ook weg die woorden, je stemt je op jezelf af. Er is van 

alles aan de hand in jezelf, je ziet dingen in jezelf, je voelt het, de ene heeft het 
helder en de ander is er verward in en door. Zo kan het ervaren worden, je ziet dat 

er in de wereld van alles aan de hand is, je ziet het bij werkzaamheden, in je 

bedrijf, of in je eigen werkzaamheden of wat dan ook, je voelt dat er van alles aan 
de hand is. Je komt binnen in jezelf, je voelt de waarde van het echte leven, niet 
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het geprogrammeerde leven … zodra je de waarde, de kracht, het veld, de liefde 
van het echte leven voelt en je komt hierbinnen, dan voel je ook hoe je dat naar 

binnen brengt.  
Dat is niet zomaar iets, jij bent er!  

Dat heb je helemaal teruggehaald en dan kom je binnen en dan breng je dat in. 
Dus er valt helemaal niks te worstelen. Het moet gewoon los, want het gaat niet 

over mij! Het gaat over ons allemaal. 
En ik ben hier dus in deze wereld en er is ontzettend veel aan de hand, 

waar we het vandaag ook met elkaar over kunnen hebben.  
Buitengewoon vooraanstaand voor mij is dat we bewustzijn en frequentieopeners 

zijn, of frequentieomkeerders zijn, zo mag je het ook noemen. Het maakt niet uit 
hoe je het noemt. Dat ons bewustzijn een landingsplatform is en de feiten zijn daar 

dat dat zich op dit moment voltrekt. Deze wereld heeft liefde nodig en niemand kan 
die liefde geven die jij bent. Je kunt nog zoveel op een ander lijken en iemand kan 

nog zoveel op jou lijken en je kunt nog zo een fijn gevoel hebben met elkaar op de 

aarde en waar dan ook en met wie dan ook, maar er is maar één persoon die die 
liefde kan brengen, zoals jij dat bent en dat ben jij … En die liefde is uniek, dat is 

wie jij werkelijk bent en niemand brengt die liefde en die aandacht voor het leven, 
vanuit je leven, op dezelfde manier dan jij.  

 
En op het moment dat je dat gaat beseffen, dat dat bewustzijn wie jij bent, 

dat dat een trillingpuzzel is ten opzichte van deze realiteit, om de boel 
open te maken, als je daar bewust van bent, dan maakt het dus helemaal 

niet uit met wie ik contact heb.  
 

Dan kunnen wel erover gaan spreken over alles wat er besproken kan en 
mag worden en van mij mag alles, het gaat alleen maar om de timing. Van 

mij gaat het ook om veiligheid. Kijk ik ben hier in deze wereld aanwezig 
om samen met jou bewustzijn vrij te maken. Menselijk bewustzijn dat start 

in jezelf en we doen het samen met elkaar. Dat gaat met erupties van 

bewustzijn gepaard.  
 

Ik doe dat omdat er, even heel zwart wit uitgedrukt, eigenlijk twee soorten 
velden zijn.  

En de aarde zat voor heel lange tijd … en daar kun je over discussiëren of dat nou 
enkele tientallen jaren geleden heeft plaatsgevonden of tienduizenden miljoenen 

jaren, dat is wat anderen ervan hebben weten te maken … maar die twee 
verschillende velden die kun je gewoon onderverdelen tussen een 

geheimhoudingsveld en een open veld.  
 

Dat zijn grofweg de twee verschillende trillingswerelden waarin je je kunt 
bevinden. Dat is bewustzijn. Bewustzijn is geheimhoudend, stil, het mag 

niet gedeeld worden om macht te verwerven, dat is één en het andere is 
alles wordt opengelegd en gedeeld.  

 
En de aarde heeft voor heel lange tijd, deze aarde waar wij nu zijn, niet over de 

oorspronkelijke aarde voor de helderheid. Deze aarde heeft voor hele lange tijd 

onder controle gestaan van een heel groot netwerk, wat geheimhouding is. Dus de 
systemen draaien op geheimhouding. Dus de mensen in die systemen draaien op 
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geheimhouding. De intelligenties en andere soorten beschavingen die daarachter 
zitten, die houden zichzelf geheim. En dat geheimhoudingsveld, dat is dat veld wat 

dichtgetrokken wordt, ik noem het even naar binnen toe. Daardoor is er macht in 
deze wereld. Het andere veld is dat het open gelegd wordt.  

 
Maar als je dat open gaat leggen met een druk, dus bijvoorbeeld dat iemand anders 

vindt dat het open moet gaan, dan komt er, ook al komt het vanuit liefde, dan komt 
er door jouw bewustzijn, komt er een poging door allerlei andere …  ik noem het 

maar even donkere beschavingen, die dus de geheimhoudingseed onderling hebben 
afgesloten en bekrachtigd ooit in andere tijden … komt er een mogelijkheid om die 

geheimhoudingskracht, dat bewustzijn, die trilling, dat veld, wordt als het ware 
mee geactiveerd op het moment dat jij iets voor een ander vindt of nodig vindt of 

voelt, open te moeten leggen.  
 

Dus wat we aan het doen zijn, is een heel groot bewustzijnsnetwerk, een 

bewustzijnscoalitie met elkaar aan gaan, zonder bemoeienis over de 
dingen, volledige acceptatie, geen geheimhouding, dus helemaal open.  

 
En waar we in leven en dat is wat mijn aandeel daarin is, ik ben hier 

gekomen om van binnenuit, samen met jou en met andere mensen … en ik 
ben geen leider, ik ben geen goeroe, niets, niets … ik weet alleen bepaalde 

dingen, die heel erg belangrijk kunnen zijn, en ik zeg het vanuit mijn kant, 
dit is een van de grote sleutelposities, die dus veel simpeler is dan al die 

kennis die er omheen zit, waar je het met elkaar over kunt hebben, om dat 
geheimhoudingsveld open te leggen met dat bewustzijn wie we zijn, om 

vervolgens contact te bewerkstelligen zodat onze familieleden van 
buitenaf in deze wereld kunnen komen. 

 
Ik heb in 2019 ook het een en ander hierover gezegd.  

We zijn hier op aarde begonnen met taskforce groepen, werkgroepen 

samen te laten komen.  
 

Ik heb daarover ook gedeeld, letterlijk ook gezegd dat er iets in de toekomst waar 
ik vandaan kom …  en dat is ook de toekomst die zich nu, weliswaar afgebogen, 

nog steeds probeert te manifesteren … waarvan er iets in de toekomst gebeurd is, 
wat uiteindelijk heeft geleid tot het geheimhoudingsveld op de aarde.  

 
En er is iets gebeurd … ik kom uit de toekomst van de aarde, er is iets gebeurd, dat 

is niet mijn plek waar ik vandaan kom … daar ben ik op ingestapt via de parallelle 
wereld van de aarde.  

 
Er is iets gebeurd waardoor dat geheimhoudingsveld, dus de macht over 

deze werkelijkheid hier, kon worden uitgeoefend.  
 

En dat zorgde ervoor dat het veld dicht ging en in het experiment, dus deze 
realiteit, er geen open contact kon plaatsvinden op welke manier, zelfs als 

het geestelijk was … heel lastig, tussen de mensen van deze wereld en 

oorspronkelijke koninkrijksrelaties. Dus interkosmische diplomatieke 
hartewezens.  
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En ik heb toen in 2020, heb ik het een en ander er ook over verteld, dat naast 

primair je eigen bewustzijn, dus primair je eigen bewustzijn open, dus jouw 
levensveld open, jij wie jij bent … IK BEN ER!  

 
En ik weet dat dat allemaal verplichtingen zijn, maar ik ben er, ik voel dat ik er ben! 

Ik ben er en ik ben vrij! Wat er ook allemaal voor programma's doorheen lopen, ik 
ben vrij! Ik kan helemaal mijn eigen vrijheid voelen.  

 
En ik heb verteld dat bij het tot stand brengen van dat open contact alle 

draaiboeken zullen gaan draaien, op de aarde, in de werkelijkheid, om te 
voorkomen dat het contact plaatsvindt.  

 
Daar hebben we het vaak over gehad. Maak daar geen denkfouten in, dat 

alles wat er gebeurt om het tegen te houden, zullen zich voornamelijk 

afspelen in het geheim, zodat je het niet kunt zien.  
 

Want wat je niet kunt zien, daar kan je bewustzijn niet heen. En waar je 
bewustzijn niet naar toe kan, kan ook de kosmische oorspronkelijke 

goddelijke kracht van jou, zich niet manifesteren. Dus het wordt bewust 
onzichtbaar gehouden. En wat hebben we nou de afgelopen jaren allemaal 

gezien wat er allemaal gebeurt? Nou, dat dus! 
 

Maar het heeft niet geholpen, want op 17 september 2024, dat 
is dit jaar nog, is een doorbraak gekomen.  
 
Een doorbraak die ertoe heeft geleid door het bewustzijn, door het 

scheppen van bewustzijn, door jou … en vele ander mensen, dat de 
oorspronkelijke confederaties, mensen – ik heb het niet over ET's voor de 

helderheid – mensen, door de lagen van mindblokkades, van donkere ET-
groepen, er doorheen konden komen, omdat er in dit veld, waarin wij 

leven, zo ontzettend veel ander bewustzijn is gegenereerd, gecreëerd, 
geschapen.  

Die zijn daar doorheen gekomen en omdat te voorkomen, worden er 
allerlei programma's gelanceerd. Maar ze zijn er! 

 
Nu is het aan ons, of we nu heel hard gaan kwekken, praten, kleppen, of 

dat we er ook voor gaan en de bevrijding helemaal doorzetten zodat deze 

wereld precies op de plek terecht komt, zoals jij en ik en wij allemaal 
samen voelen.  

 
Dat deze realiteit hersteld wordt en de oorspronkelijke levenskracht hier 

komt vanuit jezelf en in contact met grote menselijke confederaties.  
 

Liefdevolle, krachtige welwillende wezens … mensen. Zodat in het contact wat hier 
gebeurt, ook het oorsprongbewustzijn van wie jij bent in dat deel, zich ook verder 

door jou en puur via je eigen kracht, zich kan ontvouwen, en volledig vormen. En 
dat het dan aan jou is, of je hier wilt blijven of niet.  
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Alles veranderd. Hier hebben we het heel vaak over gehad. En op een 
gegeven moment ... en dat is het mooie, het wonderschone is, dat als je je 

helemaal hebt ontkoppelt, als dat nodig bleek, of misschien ook nog blijkt, 
op bepaalde gedachtekrachten die niet van jou zijn, maar van andere ET 

groepen die nog heel hard bezig zijn … dat als je je losmaakt van spirituele 
systemen en puur gewoon vanuit je eigen wezen leeft, dus de 

oorspronkelijke spirit van wie je bent … het mooie is, als je daar dus los 
van bent, dat je ook heel schoon naar deze onderwerpen kunt kijken. Want 

dit is dus waar het allemaal om draait, we zitten er middenin! 
 

Ik heb 2 dagen geleden … en dat voelt inmiddels vijfentachtigduizend jaar terug, in 
Havelte, een bijzondere dag mogen ervaren. Ik vond hem zeer waardevol, zoals ik 

dat elke dag ervaar.  
 

Maak van mij geen leider!  

 
Je kunt duizend keer bij een bijeenkomst zijn geweest, die we samen met 

elkaar hebben belegd, en vandaag toch hard pratend binnenkomen.  
 

Maar er zijn ook mensen die komen voor de eerste keer en die komen gewoon 
vanuit zichzelf binnen en stappen binnen wie ze zelf zijn. Waar gaan we het over 

hebben!  
 

Het is niet per se een gesprek in woorden, dat is prima, maar het is ook 
een gesprek in bewustzijn.  

 
Het is ook een besef waar we voor staan en wat er op dit moment aan de 

hand is. En ik vraag mij af, wie zich bewust is wat er eigenlijk aan de hand 
is, wat er gebeurd. Want als jij schept en jij liefde brengt in zo'n wereld 

zoals hier, dan is het ook wel heel fijn dat je je bewust wordt van de 

effecten ervan. Dat mag er allemaal zijn. Dat is een harteviering hè …   
 

Ik weet niet of iemand dit boekje kent, ik denk het niet …  het lag achter in de zaal, 
zoals er altijd wel dingen achter blijven in de zaal. Pennen, schriften, vitaminepillen, 

thermoskannen, lepels, plastic bakjes waar eten in gezeten heeft. Snap je wat ik 
doe? Als er dingen niet zorgvuldig zijn, dan is dat een verlies van bewustzijn. Ik 

vergeet ook wel eens iets hoor... Maar je kunt zien in het veld, je kunt zien dat we 
vergeten, als we niet bewust zijn, van waar we mee bezig zijn.  

 
En mijn vraag is dus ook, ik weet niet of jij je bewust bent, ziet en weet 

wat er op dit moment allemaal op de aarde gebeurt.  
Of dat je alleen aantekeningen zit te lezen van dingen die ik heb gezegd. 

 
Vraag: Ik hoor jou laatst praten over Trump en ik zou wel willen uitpakken van 

wie wil niet dat Trump aan de macht komt en waarom … 
Martijn: Kijk, er zijn totaal geen voorkeuren op ET-niveau, op 

bewustzijnsniveau, van intelligenties die het geheimhoudendingsveld 

intact willen houden. Er zijn geen voorkeuren van welke president of welke 
persoon dan ook.  
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En Trump zit zwaar onder mindcontrole.  
Maar het is een fantastische man.  

Hij doet ontzettend zijn best, want hij leeft vanuit zijn gevoel en niet 
vanuit hetzelfde stuk als allerlei andere mensen.  

Dat is in ieder geval het programma wat we getoond krijgen. Maar als hij niet onder 
mindcontrole zou staan, dan zou hij niet zeggen, dat al die objecten die wereldwijd 

worden gezien in lucht, zouden moeten worden neergeschoten. Want dan zou hij 
vertellen wat het zijn. Het is wel zo, dat bewustzijn aanstekelijk werkt. Diegene die 

uitkomt voor zijn echte gevoelens in een groep en iedereen heeft de gevoelens 
dicht, die is toch wel vaak eerst eventjes het shockpunt, een shockeringsmoment 

gewoon en vervolgens gaan andere mensen er ook hun gevoel op openen, want 
bewustzijn, eerlijkheid … werkt ontvlammend. Want jij voelt als mens dan ook. dat 

je dat ook nodig hebt. Dus waarom zou je dan ook je mond dicht houden, die maak 
je dan ook open.  

En dat is wat Trump ook doet, Trump spreekt vanuit de kern, spreekt hij 

vanuit zichzelf, maar wordt daar door zeer geavanceerde mindcontrole 
organisaties en dat zijn voornamelijk ET-wezens die uit dark ai bestaan, 

daardoor wordt hij in een perceptie gehouden wat nou eigenlijk belangrijk 
is voor hen.  

En voor hem … en ik vul nu even het woord in, voor hem is het belangrijk dat hij 
laat zien, dat alles wat hij heeft gezegd, dat hij dat ook waar kan maken, 

bijvoorbeeld.  
Voor hem is het belangrijk dat er vrede komt bijvoorbeeld, voor hem is het 

belangrijk dat zijn idealen, dat hij die kan verzilveren. Dat je kunt zien, van 
deze man spreekt de waarheid.  

Maar wat is er eigenlijk zo interessant en belangrijk aan het verzilveren van alles. 
Het bewerkstelligen van vrede bijvoorbeeld, zou dat nog nodig zijn als de waarheid 

wordt gesproken? Er zou onmiddellijk vrede zijn, onmiddellijk stopt alles en daar 
zitten we dus middenin.   

 

Ik weet niet, maar ben je op de hoogte van wat er gebeurt in de wereld? 
Weet je dat wel? Weet je wel wat de effecten zijn van jou? Daar gaan we 

het dus over hebben. 
 

Ik heb thuis een hele lieve jongen zitten, dat is een goede vriend van mij, van 
elders. Zijn naam is Raymond en hier is hij toevallig ook nog mijn zoon. Maar zo 

toevallig is dat niet … net zoals het niet toevallig is dat jij en ik hier vandaag zitten. 
Wat er waar is kan pas open als er geen spiritualiteit is. Ik dacht dat ik het zo vrij 

had gelaten, in mijn privé zeg maar, in mijn thuisleven, dat ik Raymond niet mee 
heb genomen, zeg maar als aardse vader, in wat er allemaal gebeurt in de wereld. 

Zodat hij ook niet in een soort verzet zou komen van zeg maar alternatief 
bewustzijn.  

 
Want dat is precies wat ik veel heb zien gebeuren hier, met moeders die 

kinderen op allerlei mogelijke manieren op vrije scholen willen sturen en 
dat kan ook en het werkt ook bij een heleboel mensen, maar ik heb gezien 

dat het op een heleboel momenten ook averechts kan werken.  

Alsof er eerst een geheimhoudingsbewustzijn moet worden ervaren, voordat je in 
die vrijheid kan komen. Zo is het bij veel mensen gebeurd. Dus ik heb bij Raymond 
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niet zoveel gesproken over al deze onderwerpen, weinig, maar wat er in ieder geval 
een aantal dagen geleden toe leidde dat Wendy en ik meegenomen werden naar de 

Waddenzee, omdat er ufo's werden opgeroepen door hem.  
 

Let op de jonge mensen!  
Aards gezien jonge mensen.  

Er gaat een enorme verschuiving plaatsvinden, het gaat helemaal compleet 
open en dat is mooi.  

 
En dan kom ik thuis en dan komt dus eigenlijk de bijeenkomst zeg maar. 

Want hij start en hij praat, hij zegt en hij spreekt en hij vraagt en ik 
communiceer terug en hij tackelt alles, hij ziet alles, hij weet alles en dat 

heeft hij niet van mij.  
 

Hij weet wel waar ik mee bezig ben, waar ik over spreek, maar dat is best 

wel plat … En wat er nu aan de hand is, dat er heel veel weten, dat deze 
wereld niet klopt en dat het anders in elkaar zit, dat eigenlijk de 

werkelijkheid waarin we leven letterlijk een soort opgezette constructie is, 
om ons allemaal afwezig te houden, die is in een sneltreinvaart is die 

helemaal aan het open gaan.  
 

Heel veel jonge mensen, op aards niveau jong, die komen zonder dat ze in 
aanraking komen met bijeenkomsten van jou en mij en allerlei boeken, 

komen ze tot die kennis, omdat jij een van die mensen bent die het al heeft 
opengelegd. Wat heb je hard gewerkt hè? Potverdikkie, met liefde en alle 

tegenwerkingen die er zijn. Wat je allemaal hebt opengelegd, daarom 
noem ik het ook zo, om ook eens een ode van liefde voor jezelf te mogen … 

en dat mag en moet ook gezegd worden, dat harde werken, dat overal 
doorheen gaan, overal doorheen kijken, alles met elkaar in verbinding 

brengen. Mooie dingen, ook de dingen die niet kloppen, alles zien! Niet in 

weerstand, maar openmaken. Dat heb jij allemaal gedaan, daardoor kan 
wat nu allemaal gebeurt.  

 
En dat gebeurt wereldwijd en dat is waar je de afgelopen tijd, tijd X (jij 

weet welke tijd) allemaal in terecht bent gekomen in jezelf. Wij zijn 
grondwerkers, wij werken op de grond. Je hebt kosmische groepen, dat 

zijn wij, wij zijn zelf die kosmische groepen, wij zijn oorspronkelijke 
mensen, die via kosmos reizen, verschijningen … maar wij zijn nu 

grondwerkers, wij werken hier op de grond. Hier moeten we het doen, hier 
doen we het ook. Daardoor veranderen er wetten. De wetten die er zijn 

gelegd, die verdampen. De ruimte die er ontstaat om contact te leggen, de 
ruimte die er ontstaat om mensen, dingen spontaan weer terug te kunnen 

laten komen, dat ze het weten, weetvelden gaan aan, komt allemaal door 
jou!  

 
1:02:04 

 

Dus dat is een deel van mijn taak en een deel van jouw taak.  
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Maar je moet het wel beseffen, je moet wel beseffen dat er op dit moment 
meer dan honderdduizend voertuigen/ objecten op dit moment actief zijn 

over de hele aarde, op alle militaire installaties, nu op dit moment.  
 

En daar kun je gelijk een vraag over stellen van, “waarom daar”?  
Maar het gaat om het besef!  

In Europa wordt er nagenoeg niet over gesproken.  
Net als het coronadraaiboek, het kanaal staat dicht …  

In China, in Rusland, zelfs ook in Amerika, wordt er heel veel over 
gesproken.  

 
En vandaag of morgen gaan ze daar de staat van beleg afkondigen.  

 
Dat is ook waarom er over de hele aarde steeds een hogere staat van 

militaire paraatheid komt.  

Omdat er een groep actief is en dat zijn de oorspronkelijke, waar allerlei 
dingen doorheen gegooid worden, waar ze geen effect op hebben.  

Hun wapensystemen werken niet, ze kunnen niet communiceren met ze, 
die objecten laten zich zien in elke gewenste vorm zoals ze het willen …  

Ze doen niks, ze laten alleen zien dat de mensen op de aarde geen invloed 
heeft.  

 
Ze komen zich alleen laten zien, dat zijn de Mahatgroepen, dat zijn de 

verkennergroepen, die zijn op dit moment actief!  
 

Overal!  
 

En ze zijn zelfs zo actief, dat als je, zoals we nu samen zijn – en zoals je nu 
bent binnengekomen, dat je misschien opnieuw opgestart moet worden, 

misschien jij niet, maar zo noem ik het nu – dat ieder mens nu contact kan 

leggen.  
 

Ze komen er gewoon aan.  
 

Ze zijn namelijk binnen.  
 

Ze zijn er doorheen.  
 

En daarom is de noodtoestand afgekondigd en zijn de donkere groepen, de 
ET groepen die mensen bewust in geheimhouding willen houden, zijn bezig 

met een heel groot infiltratieprogramma, dieper in het menselijk 
bewustzijn.  

 
Dus het is hier op de aarde heel groot AAN …  

 
Ben je je er ook bewust van?  

 

Heb je er iets van gehoord, gelezen, gezien?  
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Is de informatie bij je gekomen?  
 

Of zit je op de automatische piloot van iets.  
 

Je moet wel fris en fruitig zijn hè!  
 

Je moet wel goed kijken wat je doet. 
 

Vraag: Als je zegt die voorwerpen, die objecten kunnen zich in elke gewenste vorm 
laten zien, is dat dan ook in die drones? Want ik dacht juist dat je een paar dagen 

geleden zei dat die drones iets anders zijn. 
Martijn: Er is een enorme militaire operatie gaande, net als de 

coronaperiode waarin eigenlijk gewoon … het zijn eigenlijk psychologische 
operaties die eigenlijk worden uitgevoerd om verwarring te brengen.  

 

Dus wat ze nu doen, over de hele aarde doen ze dat, in Amerika is dat ook 
aan de gang en het komt hier naar Nederland komt dat en het is al bezig, 

we gaan dat zien dat er veel verwarring wordt gebracht.  
 

Dus er worden militaire drones en objecten worden er gestart, er zullen hele 
angstige verhalen worden gelanceerd dat er heel geavanceerde gevaarlijke 

biologische wapens landen zijn binnengesmokkeld die elk moment kunnen 
ontploffen daarop draaien de drones om ze op te zoeken, op te sporen.  

 
Mogelijk dat er daardoor ook lockdowns worden afgekondigd, dat is 

allemaal al in elkaar gezet in de coronatijd. Dat is allemaal vooropgezet, 
een grote agenda.  

 
Dus je weet helemaal niet meer wie en wat iets is.  

Maar dat is het punt, jij zegt net … Ik worstel ermee … vanuit het denken 

hier kom je er ook niet achter. Het enige wat je hoeft te doen en dat is 
alles, is jezelf zijn en houd jezelf met de voeten op de grond en wees in 

verbinding met je koninklijke hart.  
Met je liefdevolle hart, maak alles schoon, wees het, omdat je het gewoon 

bent en dat kun je … Wees en ben dat acceptatieveld, geen frictie 
onderling, in jezelf, naar andere mensen … lekker open! Gewoon jezelf zijn 

en daar zitten dus hele grote organisaties tussen.  
 

Dus je hebt te maken met militaire groepen, de overheidsgroepen zijn 
bezig met drones, je hebt smartdust drones, die zijn operationeel, dat is 

van de dark ET-groepen en de dark darpa groepen, die maken gebruik van 
die drones, je hebt te maken met de verschillende groeperingen van de 

Annunaki, die zijn actief, die objecten worden ook gefilmd wereldwijd.  
 

Die komen gewoon uit een laag, uit de atmosfeer naar beneden en dat zijn 
hele grote zwarte combat objecten, grote objecten, vier vijf keer groter 

dan een schoolbus en die maken dan zo hun ronde en laten even hun 

superieure macht zien, om de grote wervelingen van trillingen, wat er kan 
gebeuren, om die te stabiliseren.  
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Maar daar kun je je schouders bij ophalen, want jij moet je gewoon 

verbinden met jezelf. En onze opdracht nu is om dat wat er nu al zichtbaar 
is, om volledig met ons bewustzijn nog verder ruimte te creëren en het ook 

te zien en te observeren.  
 

Dus de verwarring is enorm groot. 
 

Gisteren zijn ze op zeventien nucleaire en biologische militaire stations, 
zijn ze op de miljoenste seconde nauwkeurig, zijn al die militaire 

faciliteiten, stations … zijn allemaal gelijktijdig bezocht, allemaal 
tegelijkertijd.  

 
En ze konden niet uit de lucht gehaald worden, de wapensystemen konden 

er niet op worden afgevuurd, de mensen die aanwezig waren erbij die 

kwamen in een emotie terecht van zichzelf, de objecten zijn door de 
bunkers heen, door de grond heen gegaan en hebben alle wapens gezien.  

 
Dus er zit een heel groot vreugdeveld achter, het gebeurt wereldwijd over 

de hele aarde.  
 

Bij de Chinezen, de noord Koreanen, bij de Russen, bij de Pakistanen, 
overal over de hele wereld gebeurt dit.  

 
Het is een totale toning, ze tonen zich volledig … dat zijn de koninklijke 

wezens, zij tonen zich volledig, onder andere aan de militairen, maar ook 
aan jou, daarom hebben we het er nu ook over, om te laten zien dat de 

oude tijd voorbij is.  
 

Ze brengen een boodschap en wat nou de bedoeling is dat iedereen erdoor 

in de angst terecht gaat komen.  
 

Dus daarom wordt ook zeer waarschijnlijk de staat van beleg afgekondigd.  
 

Iedereen moet zich voorbereiden op een grote ramp, terwijl we in een 
ommekeer zitten.  

 
Dit gebeurt op dit moment en er zijn ontzettend veel mensen hier op de 

aarde die daar verslag van maken.  
 

Filmpjes, video's van maken, foto's van tonen, het gaat helemaal open.  
 

Het is helemaal open en wij, onze volgende stap is ons bewustzijn daarop 
te zetten, zodat ook de grote confederatie vloten zichtbaar kunnen 

worden.  
 

Want dat kan alleen maar gebeuren op basis van ons bewustzijn, op basis 

van jouw koninklijke bewustzijn.  
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De impact van hen zal een ruimtetijd scheuring geven van het matrixveld, 
omdat deze informatie van hen nog niet volledig in het veld past.  

 
Dus we zitten er middenin.  

 
1:11:26 

 
1:11 t/m 1:37 ontbreekt 

 
2-3 
 
Het Star-Force Project (minuut 1 tot 16.23 | deel 2 | 21-12-2024 | Zentire)  

 
We gaan een project opzetten hier op aarde en dat heet Project StarForce.  

En dat is een project om rechtsreeks te interacteren met de reeds aanwezige 

mensen uit elders.  
Dat is ook een internationaal project, planetair, want iedereen -het is geen echt 

project van mij, het is een project wat de aarde doet.  
 

In woorden: het is een BESEF eigenlijk. (ik heb dat toen hier een keer 
opgeschreven) Het is een TOESTAND van ZIJN.  

Die toestand van zijn die heb ik beschreven met woorden maar is het natuurlijk 
niet. Het is een bewustzijnstoestand.  

 
Een toestand van zijn is:  

Je maakt dus contact met jezelf, je bekrachtigt jezelf op jouw manier. Het 
samen met elkaar bewegen, verbinding leggen en vanuit dat stuk breng je 

een groet aan hen. Een vriendschapsgroet.  
 

Je bewustzijnstoestand is uitnodigend en begroetend. Je wacht niet af tot dat er 

een signaal vanuit de andere kant komt, maar je benadert hen met je bewustzijn. 
In dat Besef, in de toestand waarin je verkeert in jezelf, dus eigen voelend denken, 

heb je erkenning, Besef dat ze er zijn. Dus je valideert niet met je gedachten, maar 
je erkent, je voelt…erkent in het veld dat ze er zijn.  

Dan hebben we het veld open gelegd. En daar mag je ook bij beseffen dat dit 
moment waarin we verkeren een compleet nieuwe vibratie van realiteit is.  

 
De wereld is niet meer anders, bij open contact tussen jou en mensen van een 

andere wereld. Andere werelden. Het leven is niet meer hetzelfde. En dat 
wordt ook hoog tijd hier.  

Dan is bewustzijnsgemoed waarin je verkeert, met hen samenzijn op welke manier 
dan ook, het met hun samen zijn, in openheid, gemoed hé, bereidwillig, dat dat een 

hele natuurlijke toestand is. Dat daar niks bijzonders aan is. Het is heel natuurlijk. 
Dan is het bewustzijn waarin je ook aanwezig bent, dat dingen waar zij mee bezig 

zijn, hun activiteiten -noem het zo maar- dat die kunnen worden geaccepteerd in 

hoe zij dingen doen. Daarmee vervalt alles dat zij moeten doen, dat jij het had 
gehoopt of wilt, vervalt daarmee. Zij doen dat al zo, heel lang. Dus bereid om hun 

manier van interacteren te begrijpen. Ik zeg dit om de volgende reden: omdat zij, 
omdat wij hier nu zijn, zoals het nu werkt, vanuit hier. Zij zijn heel, ontzettend blij, 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 14 van 16                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

zij hebben een hele blije energie die wij hier op de aarde nog nagenoeg niet 
kennen. Een blijheid om er te zijn om jou te zien en hun blijheid om over bepaalde 

zaken te spreken, die is eigenlijk groter dan de waarde waarover ze spreken. Dus je 
wordt ook opgetakeld eigenlijk in de blijdschap van hun gemoedstoestand. Ze 

hebben zo’n enorme blijdschap. De reden waarom ik dat vertel is dat dat heel groot 
is en omdat ze ook heel, compleet onverwacht, zonder een tussen, er zit niks 

tussen, naar een militaire precisie met hun bewustzijn schakelen. Ik noem het echt 
even militaire precisie omdat het gebeurt vanuit die vreugde, het gebeurt vanuit de 

liefde. Maar hun bewustzijn is zo snel voor het aardse stuk, het is eigenlijk ook 
tijdloos. Wij zijn dat dus zelf.  

 
Want eigenlijk doe je dat innerlijk in jezelf ook, nu.  

Als je niet corrigeert aan de buitenkant en je kijkt hoe je door je leven loopt, hoe je 
jezelf voelt, dan doe je dat ook. Dan zit je in het één, in een enorm fijn gevoel en 

kun je daar heel ruim in zitten en een tiende van een seconde erna kun je heel 

scherp over je bewustzijn ergens doorheen zetten, wat een heel ander onderwerp 
is. Maar wat er wel mee te maken heeft.  

Als dat in jezelf gebeurt is dat heel normaal, maar als zij dat doen is dat 
ook normaal, maar dan is dat een bijzondere gebeurtenis. En dat kan voor 

het systeem, het zenuwgestel hier, kan dat een bepaalde betekenis 
hebben.  

 
Vandaar dat ik zeg: bereid hé, je gemoedstoestand, bereid, om hun manier 

van navigeren te aanvaarden, te accepteren.  
Dat niet vreemd vinden. Want zij adapteren al zoveel, ze passen al zoveel aan om 

hen manier van bewustzijn, hun denken, hun voelen, uitgedrukt in handelingen 
omdat enigszins op de aardse, wat normaal gevonden wordt, af te stemmen. 

Eigenlijk zeg ik hier expliciet dat ze abnormaal zijn. Maar vanuit hier bekeken is dat 
ook zo want wij leven hier in de derde dimensie. Wij leven hier in een gedachte, 

in een gevoel opeenvolgend op elkaar. En dat is daar niet zo. 

Dus je voert 80 gesprekken tegelijkertijd, door elkaar heen. Dus het zijn 80 
verschillende gesprekken op een éénsporig gesprek. 80 gesprekken zijn er. En dan 

is het ook nog zo dat het door elkaar heen loopt. En dan is het ook nog zo, dat het 
de informatie van elk spoor ook zich nog vermengt met het spoor van het andere 

verhaal. Dus ze hebben een enorm mooi, dit is dus het organische deel. Je kunt dit 
alleen begrijpen als je organisch bent. Je kunt alleen communiceren met hen als je 

organisch bent. Dit noemen wij het onlogische communicatieveld.  
En wanneer ben je organisch?  

Dat is eigenlijk dit gemoeds-toestands-veld, als je in een acceptatie zit en de 
aanvaart en jezelf ook voelt.  

En waarom vertel ik dat?  
Een ander bewustzijns-gemoeds-kracht waarin we in verkeren is:  

(ik zie het hier staan en dan komt het toch dat is niet statisch, maar het is een 
gevoel wat ik heb uitgeschreven.  

 
“Het is een bewustzijnstoestand waarin je je bewust bent dat het contact 

tussen jou en hen -welke manier dat ook is- volwaardig is en gelijk is aan 

elkaar.  
Ook als het niet wordt begrepen.” 
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Want bij de eerste contacten zullen zij op een manier zoveel mogelijk 
spreken en uitwisselen volgens de driedimensionale rekensystemen.  

Dus het denken van wat en ook het voelen van wat volgbaar is voor je 
bewustzijn. Dat wordt op een gegeven moment opgeschaald. Wordt er bij 

iedere mens, per persoon, rekening gehouden. 
Ja en dat bewustzijn ook, gemoed, dat je voelt en wéét, met de uniekheid die jij 

bént… ik zie daar een maisveld wat weggehaald is, gerooid, gedorst, verwijderd. En 
als je daardoorheen loopt, je loopt daarnaartoe en loop daar dus doorheen en je 

kijkt naar al die steeltjes op de grond die daar nog zitten. Dan kun je daar allerlei 
gemoedstoestanden bij ervaren. Een gewas wat uit de grond is gekomen, wat 

gebloeid heeft, wat mooi is om naar te kijken, wat mooi is om te ervaren. En als je 
het weglaat en het restant zit er nog wel, je loopt er alleen door heen en het leven 

wat daar was is eigenlijk weg, maar de restanten zijn er nog wel maar het kan een 
depressief gevoel geven, of een soort eenzaam gevoel geven, of een nutteloos 

gevoel. Maar hoe het ook is, het is wel heel goed en oké dat zelf te kunnen ervaren. 

En in wat voor zonés je ook terecht komt in de communicaties, dat je 
gemoedskracht van jezelf, je gemoedsbewustzijn, je gemoed, dat je beseft dat hoe 

en wat er ook gebeurt je een ambassadeur bent en niet een aardse verkenner. Dit 
zijn allemaal woorden, het zijn allemaal gemoedstoestanden die eigenlijk het 

openleggen van het contact is, het gaat om dat stuk.  
Raymond die vroeg ook aan mij van: “als het allemaal zo makkelijk zou zijn”…hij 

zei dat:  
“als het allemaal zo gemakkelijk zou zijn, zou het contact al lang open zijn met 

iedereen.”  
Ik zei:  

“misschien is het wel heel makkelijk maar…”  
Hij zei:  

“maar je moet natuurlijk wel de goede dingen denken.” “Voor mij gaat het niet over 
liefde”  

zegt hij:  

“het gaat bij mij dat ik het denk. Dat ik die dingen denk, dat ik die dingen voel en 
niet door een ander.” En toen vertelde ik hem dus dit, ik lees het net en zag het 

vanochtend weer staan. Daar heb ik het dus vanochtend met hem over gehad.  
En waar we het net over hebben gehad en  

hij vraagt: “wat is er nodig om dat contact te laten ontstaan.”  
 

Nou, zij bestaan uit een bewustzijn, een taalfrequentie die voorheen niet 
kon bestaan, trillen in de matrix.  

 
Dus wat deden zij: zij brachten zichzelf die net zichtbaar was. Net wel, net niet, 

waardoor het ook niet echt fysieke mensen leken en mensen ook dachten dat dat 
opgestegen meesters waren die transparant waren, maar het zijn gewoon fysieke 

wezens. En wat er nodig is, is dat je zaken beseft. En toen heb ik hem dat zo 
voorgelegd en toen stonden we daar ’s avonds bij die Waddenzee. Hij had een 

capuchon over het hoofd want het waaide natuurlijk en toen zegt hij nog: “het is 
misschien niet de goede plek want het waait hier altijd” en dat was meer een 

persoonlijke kwestie.  

Maar toen zei hij:  
“best wel lastig om dit te beseffen.”  
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En precies dat is het, als je het gaat denken is het een hele opdracht.  
Maar als je deze gevoelens, deze toestanden van ZIJN, als je die doorziet, 

voelt, ervaart, dan is het heel eenvoudig.  
Het heeft met enorme hartelijkheid te maken.  

En toen zegt hij:  
“ja, ik ben heel blij dat dit toen gebeurd is.”  

Heel mooi. En toen zegt hij, en ik ben heel blij dat dit dus gebeurd is en heel mooi, 
toen zegt hij:  

“als ik nou hier sta pap, om heel eerlijk te zijn, ik wil eigenlijk maar één 
ding en dat is gewoon het contact.”  

Kom op. Ik zeg:  
“nou op één of andere manier, vraagt het veld, het leven, vraagt een 

wijziging.  
En er is nodig een frequentieverandering van hoe deinformatie beweegt, trilt.” Ik 

zei: “dat is wat wij doen.”  

 
Wij brengen door ons zelf te zijn, brengen wij verandering in het veld. En 

doordat wij dat veld open leggen kunnen ze bij je verschijnen.  
En dat is eigenlijk wat ik hier nu beschrijf.  
 
3-3 ontbreekt ook nog 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath

